

CZ 75 P-07 DUTY

The CZ 75 P-07 DUTY is the new generation of the CZ 75 family which was first designed back in 1975 by the famous small arms manufacturer Česká zbrojovka, Czech Republic. This is the semi automatic 6mm Airsoft gun version fully licensed by CZ. It is powered by a 12g Co2 cartridge stored in the grip using the easy-load system and the BB's are put in the drop-out magazine.

The CZ 75 P-07 DUTY is a compact tactical upgraded version compared to the standard CZ 75. Besides being more compact in size the P-07 DUTY has an intergraded front waiver rail for mounting light and laser. The grip and metal slide carries authentic CZ markings and every gun comes with unique serial number. Two versions of the CZ 75 P-07 DUTY is available – a non-blowback and a blowback version. Blowback is a term used when the slide cycles back and forth when firing the gun, giving a more realistic feeling and sense of recoil.

Le CZ 75 P-07 DUTY est la nouvelle génération de la famille CZ 75 qui a été conçue en 1975 par le célèbre fabricant d'armes Česká zbrojovka, en République tchèque. Il s'agit d'un semi automatique 6mm Airsoft gun sous licence CZ. Il est alimenté par une cartouche au CO2 de 12g stockée dans la crosse à l'aide du système «Easy-charge» et les billes sont mis en le chargeur.

Le CZ 75 P-07 est une version améliorée de la série CZ 75, celui-ci est une version compact et tactique. En plus d'être plus compact le DUTY P-07 dispose d'un rail avant intégré y mettre un montage laser et lampe. La crosse et la culasse porte les marquages authentiques de la marque CZ et chaque arme est fournie avec un numéro série unique. Deux versions du CZ 75 P-07 sont disponibles – une version culasse fixe et mobile. La culasse mobile est système qui permet durant le cycles de tir de glisser d'avant en arrière la culasse au moment, donnant ainsi une sensation plus réaliste et du recul.

Length Longueur	Weight Gewicht	Caliber Kaliber	Magazine Capacity Magazin	Material Matière	Energy Energie
186mm Ref. 16718, Non-blowback version	815 g	6 mm	16	Nylon/Metal	1.4-1.8 Joule
186mm Ref. 16720, Blowback version	815 g	6 mm	16	Nylon/Metal	1.0-1.4 Joule

The joule measures provided by ActionSportGames® is calculated by taking the average velocity of the first 5 shots in a testing environment of 20°C. The joule numbers informed by ActionSportGames® may vary, due mainly to some of the factors listed below:

- Temperature in testing environment
- Co2 capsules and gas bottles may vary in pressure
- Diameter of BB or pellet. Pellets may vary in dimensions. A BB or pellet with larger dimensions will often result in higher velocity/joule
- Weight of BB or pellet. Heavier BB's or pellets will often result in higher velocity/joule readings
- Small variations in the inner structure of Airsoft- or airguns can occur – often caused by the assembly process or variations of tolerances in key components
- Calibration of chronograph used during test

Les mesures en joules fournies par ActionSportGames® sont calculées en prenant la vitesse moyenne des cinq premiers us à température ambiante de 20 °C. Les chiffres en joules renseignés par ActionSportGames® peuvent varier, en fonction des facteurs suivants

- la température pendant le test.
- Les cartouches de CO2 et les bouteilles de gaz peuvent avoir une pression différente
- Le diamètre des billes pour Airsoft ou pour Argun. Une bille avec une taille plus élevée augmentera souvent la vitesse ainsi que la puissance en joules.
- Le poids des billes pour Airsoft ou pour Argun. Une bille avec un poids plus élevée augmentera souvent la vitesse ainsi que la puissance en joules.
- De petites variations dans la conception interne de la déplaqué, souvent dû au processus d'assemblage ou à des variations de tolérance des matières premières.
- Le calibrage du chronographe durant le test.

